
 

Zijad Jagodić 

1. Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH – „Imajući u vidu najave EU da će zbog 

nepostojanja dogovora u BiH oko IPARD-ove strukture i izrade dokumenata na nivou 

BiH našu poljoprivredu izostaviti iz finansiranja za period 2014. – 2020. godine, što bi 

bila ogromna šteta u pogledu EU integracija u poljoprivredi BiH, da li ćemo dozvoliti da i 

ove šanse propustimo?“ 

2. Pitanje postavljeno Ministarstvu vanjske trgovine i ekonomskih odnosa BiH – „Šta i 

koliko se čini na uspostavi efikasnih mehanizama provođenja Mape puta za izvoz 

proizvoda animalnog porijekla na tržišta EU?“ 

3. Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH i Tužilaštvu BiH –„Kako je moguće da telekom 

operateri u BiH svjesno ignoriraju zakonsku obavezu prikupljanja RTV takse od 

korisnika fiksne telefonije, a na koje su konektirani upravo i njihovi IPTV paketi? 

Međutim, RTV taksu ciljano ne uključuju u fakture, te je ostavljaju JRTVSBiH na 

naplatu. Sporno je i to što naplatu RTV takse ne prikupljaju ni privatni kablovski 

operateri. Ovo se treba smatrati namjerom i stoga krivičnim djelom, imajući u vidu član 

42. Zakona o JRTVSBiH.“ 

 


